
1 

 

 

Komisja Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 

Rady Powiatu Zgierskiego 

w kadencji 2018 – 2023 

 
 

 

PROTOKÓŁ NR 38/23 

z posiedzenia Komisji odbytego w dniu 24 i 28 kwietnia 2023 r. 

w Starostwie Powiatowym w Zgierzu 

 

W posiedzeniu udział wzięło 6 członków Komisji oraz osoby spoza jej składu. 

Listy obecności: członków Komisji i lista gości stanowią załącznik nr 1 i 2 do protokołu. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Zaopiniowanie informacji Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego  

w Zgierzu o stanie  bezpieczeństwa sanitarnego na terenie Powiatu Zgierskiego.             

3. Ocena przebiegu akcji zima. 

4. Zaopiniowanie materiałów zgłoszonych na LXI sesję Rady Powiatu Zgierskiego. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji Arkadiusz Cichecki otworzył 38 posiedzenie Komisji.  

 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 
 

Ad. 2 

Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Zgierzu o stanie  

bezpieczeństwa sanitarnego na terenie Powiatu Zgierskiego (materiał sesyjny). 

 

Przewodniczący Komisji pytał, czy członkowie Komisji chcą, aby na posiedzenia Komisji 

zapraszać przedstawiciela PPIS w Zgierzu. 

 

Zdaniem radnego Wojciecha Budziarskiego należy zapraszać przedstawicieli poszczególnych 

instytucji na posiedzenia Komisji. 

 

Komisja przy 3 głosach za i 2 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała informację. 

 

Ad. 3 

Ocena przebiegu akcji zima stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji powiedział, że z racji tego że w ramach Miejskiego Ośrodka Sportu 

i Rekreacji świadczy usługi odśnieżania części Gminy Aleksandrowa patrzy na tą kwestię 

bardziej tolerancyjnie. Widzi jak ludzie reagują i chcieliby mieć odśnieżone momentalnie. 

 

Zastępca Naczelnika Wydziału Drogownictwa Starostwa Powiatowego w Zgierzu Anna 

Czaplińska oznajmiła, że ta zima nie była łatwa, opadów nie było dużo, ale były one 

skumulowane, a nie da się od razu wszędzie wyjechać bo wykonawca też ma w umowie czas 

reakcji. Na początku zimy zdarzały się upomnienia dla wykonawcy na terenie Gminy Zgierz  

i częściowo też na terenie Gminy Stryków. Jeżeli chodzi o Gminę Aleksandrów nie ma 
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zastrzeżeń, było kilka uwag jeżeli chodzi o Gminę Parzęczew, ale zostało to zgłoszone  

i w ramach „gwarancji” zostało skorygowane. Dodała, że są oszczędności, ale jeżeli byśmy 

przyjrzeli się ile było dni ze śniegiem to można powiedzieć, że ta oszczędność nie jest duża. 

Oznajmiła, że trzeba też wziąć pod uwagę, że koszt zimowego utrzymania znacznie wzrósł 

(koszt paliwa, koszt zakupu soli i piasku). Według jej oceny akcja zima przebiegła sprawnie, 

było znacznie mniej zgłoszeń o nieprawidłowościach niż w latach ubiegłych również 

przepływ informacji między wykonawcą, a powiatem był prawidłowy. 

 

Radny Rafał Antczak powiedział, że jeżeli chodzi o środki finansowe to na terenie Gminy 

Aleksandrów relatywnie jest 50% wydane, a 50% zostało, Gmina Stryków i Gmina Głowno 

też tak 50/50, a Gmina Zgierz i Gmina Ozorków praktycznie 25% wydane, a 75% pozostało. 

Pytał, czym to jest spowodowane.  

 

Zastępca Naczelnika odpowiedziała, że jest to spowodowane ilością wyjazdów oraz 

mieszanką jaka została zastosowana. Dodała, że więcej pieniędzy zostało ponieważ oprócz 

tego, że stosowna była mieszanka 50, a nie 30 to jeszcze wykonawca miał poprawki. Za dwa 

pierwsze opady śniegu wykonawca składał korekty faktur, nie były uznane te przejazdy  

w związku z czym nie miał za nie zapłacone. 

 

Przewodniczący Komisji powiedział, że dobrze byłoby (na przyszłość) aby w tym materiale 

wypisane było procentowo ile pieniędzy było wydane i jakie są oszczędności.  

 

Zastępca Naczelnika dodała, że w tym materiale nie ma kosztów sprzątania, gdyż materiał 

sporządzony był na dzień 31 marca br.  

 

Przewodniczący Komisji pytał, czy sprzątanie jest już zakończone. 

 

Zastępca Naczelnika oznajmiła, że jeszcze miejscami trwa. 

 

Przewodniczący Komisji chciał wiedzieć, jak to wygląda w gminie Aleksandrów Łódzki. 

 

Zastępca Naczelnika powiedziała, że Gmina Aleksandrów została częściowo posprzątana. 

 

Przewodniczący Komisji oznajmił, że drogi powiatowe zostały posprzątane przez Gminę 

Aleksandrów. Pytał, czy powiat porozumiewa się z gminą w tym zakresie. 

 

Naczelnik Wydziału oświadczyła, że pracownik starostwa ma kontakt z pracownikiem gminy 

w tym temacie. 

 

Radny Wojciech Budziarski chciał wiedzieć, jakie środki finansowe w budżecie były 

przeznaczone na akcję zima i ile na ten czas jest oszczędności ze sprzątania.  

 

Zastępca Naczelnika oznajmiła, że jeżeli chodzi o Miasto Głowno i Miasto Ozorków będzie 

wiadomo jak przedstawią rozliczenie, bo porozumienie podlega rozliczeniu po I półroczu 

2023 r. 

Ad. 4 

Komisja nie opiniowała projektów uchwał na LXI sesję. 

 

Przewodniczący Komisji ogłosił przerwę w posiedzeniu Komisji do godz. 9:45 w dniu  

28 kwietnia br.  

 

Przewodniczący Komisji wznowił posiedzenie Komisji 28 kwietnia br. o godz. 9:45. 
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Ad. 5 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr 37/23 z posiedzenia Komisji, które odbyło się  

23 stycznia 2023 r. 

 

Ad. 6 

Radny Sebastian Dunin pytał, jak wygląda zatwierdzona organizacja ruchu jeżeli chodzi  

o przebudowę ulicy Gałczyńskiego. Chodzi tu o to, czy jest dogadane z wykonawcą aby był 

jeden pas drożny na ulicy Gałczyńskiego. 

 

Wicestarosta Zgierski Dominik Gabrysiak powiedział, że dwa dni temu jeszcze nie było 

wymalowanych pasów i autobus wjeżdżał na linię podwójną ciągłą, ale działa to już 

prawidłowo i w kierunku szpitala jest cały pas (wymalowane są żółte pasy tymczasowe). 

 

Radny Sebastian Dunin chciał wiedzieć, czy organizacja ruchu jest zatwierdzona przez policję 

i karetki mają drożną ulicę Gałczyńskiego. 

 

Wicestarosta Zgierski odpowiedział, że tak. 

 

Ad. 7 

Przewodniczący Komisji dokonał zamknięcia 38 posiedzenia Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

         

Przewodniczący Komisji 

       Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 

 

        Arkadiusz Cichecki 

Protokołowała  

Inspektor  

 

Monika Banasiak 


